
MV communicatie met omwonenden 
 
Omwonenden werden door Eneco op de hoogte gebracht dat er een kapvergunning was 
aangevraagd voor 10 bomen aan de kanaalweg. Op de site waar vergunningsaanvragen 
worden gepubliceerd, werd gesproken over een wettelijke termijn om een zienswijze in te 
dienen. Voor inwoners van Utrecht is dan niet direct inzichtelijk wat de termijnen zijn, 
aangezien er niet expliciet een datum wordt genoemd in de aanvraag.  
 
Eneco heeft toestemming gekregen van RWS om een vergunning aan te vragen om tien 
bomen te kappen. De Gemeente Utrecht zal bij de beoordeling van de kapvergunning 
rekening houden met een aantal criteria. Ter onderbouwing wordt een 
onafhankelijk ecologisch onderzoek uitgevoerd. Zodoende heeft Eneco opdracht gegeven 
aan Movares om dit onderzoek uit te laten voeren. 
 
Dit roept bij GroenLinks de volgende vragen op: 

1. Bent u het met GroenLinks eens dat het wenselijk is om omwonenden te informeren 
over de aanvraag van vergunningen? Hoe zijn omwonenden geïnformeerd over deze 
aanvraag? 

2. Bent u het met GroenLinks eens dat heldere communicatie mbt termijnen voor 
indienen zienswijzen wenselijk is? Is het mogelijk in het vervolg een concrete 
einddatum te noemen waarop zienswijzen kunnen worden ingediend? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Omwonenden geven aan dat communicatie met gemeente moeizaam verloopt. Men 
heeft het idee dat er niet of laat wordt gereageerd op hun verzoeken en zij ervaren 
een hoog “van het kastje naar de muur” gehalte. Bent u het met GroenLinks eens dat 
het wenselijk is dat de gemeente adequaat reageert op vragen, verzoeken en zorgen 
van inwoners? Zo ja, wat gaat u doen om dat in het vervolg te realiseren? Zo nee, 
waarom niet?  

4. In het onderzoek van Movares staat dat er “geen beschermde natuurwaarden zijn 
aangetroffen in of in de directe omgeving van de bomen”. Omwonenden zien 
regelmatig vleermuizen rondvliegen. Hoe verhoudt zich dat tot de conclusie van 
Movares dat er geen beschermde natuurwaarden zijn aangetroffen? 

5. De persoon die het onderzoek namens Movares heeft uitgevoerd, is ook adviseur van 
de gemeente Utrecht (blijkt uit het LinkedIn profiel van de onderzoeker). Bent u het 
met GroenLinks eens dat dit het risico van belangenverstrengeling met zich 
meebrengt? Zo ja, hoe gaat u om met de situatie? Zo nee, waarom niet? 

6. Omwonenden hebben een alternatief plan tbv de warmteleidingen (zie bijlage). Kunt 
u aangeven of dit een reëel alternatief is? Zo nee, waarom niet? 

 
 


